
Referat instruktørmøte 27.09.2023 

Tilstede: Torunn Olsen, Michelle Riise Hvistendahl, Beathe Riise, Kåre Undrum, Heidi 

Gundelsby, Anne Lise Storkjørren, Yvonne Haglund, Bettina Myrèn, Heidi Linnerud, Karianne 

Hasselgård-Sande og Camilla Rødland (Referent) 

Anne Lise ønsket velkommen til møtet, og følgende saker ble tatt opp: 

1. Kan instruktørene oppdatere info om seg selv i forkant av kurs? Alle mente at dette 

var den beste løsningen, og gjør gjerne det. 

2. Kan instruktørene påta seg ansvar for påmelding og videre info om kurset etter det 

er lagt ut? Dette syns alle var helt naturlig å gjøre. Da slipper vi mange mellomledd, 

som kan føre til feilinformasjon og forsinkelser i beskjeder som skal ut. Så fra neste 

kurs legges ut vil det bli påmelding direkte til den enkelte instruktør på deres mail.  

Instruktørene tar også ansvar for diplomer, forutsatt at en styrerepresentant har 

skrevet under på vegne av klubben. 

3. Styret ber om at instruktørene selv tar ansvar for å vite hvor mye de har mottatt i 

lønn, og at den ikke overstiger de 10 000,- som er skattefrie. Det kom her et forslag 

om at instruktør evt kan bli kompensert med gratis kurs eller utstyr dersom lønnen 

overstiger maksgrensen. 

4. Styret ønsker at det gis en tilbakemelding når det blir spurt om noen kan holde 

kurs. Dvs at instruktørene svarer med et ja eller nei. Det oppleves negativt når det 

ikke kommer noen reaksjoner i det hele tatt. Det er bedre med ett nei, enn ingen 

tilbakemelding       Instruktørene ønsker at styret kommer med konkrete ønsker ifht 

hvilke kurs som skal holdes. Styret ønsker å tilby så mange kurs som mulig vår og høst. 

Instruktørene kan gjerne komme med egne ønsker om å holde kurs, særlig hvis de 

plukker opp behov fra medlemmene.  

De kursene vi vet alltid er populære er; Valp og hverdag. Disse kan gjerne tilbys både 

formiddag og kveld. Videre er det alltid populært med nybegynnerkurs innen Rally, 

Agility og Blodspor. 

5. Eksterne instruktører ordner alt det praktiske rundt kurs selv. Klubben legger ut 

kurs, og tar ansvar for betaling. 

6. Det kommer ønske om fast timelønn for å holde kurs, pluss kjøring. Ønske om lønn 

pr time er 300,- for hovedinstruktør. Lønn til hjelpeinstruktør må da også følge etter. 

7. Flere ønsker og forslag kom opp i løpet av kvelden: 

- Kursplass tildeles ved betaling? 

- Instruktørene ytrer at det er mest ansvarlig med  max 6 ekvipasjer pr instruktør. 

Noen sier ok med 8.  

- Kan det være aktuellt med observatørplasser? Dette kan åpnes opp for dersom 

kursene blir fulle. Men da et max antall. Det må bli opp til instruktørene å 

bestemme om de vil ha det. 

- Dersom det er noen på venteliste til et kurs kommer det forslag om å sette inn en 

instruktør til, for å tilby alle som ønsker kurs       

- Instruktørene ønsker at klubben fortsetter å melde inn til NKK om avholdte kurs 

av den enkelte instruktør. 



-  


